
Zápis z 6. zasedání Zastupitelstva městské části Opava 
-Komárov konaného dne 30. března 2015 v 18.15 hod. v zasedacím 
sále Obecního domu v Opavě-Komárově 
 
Přítomni: Ing. L. Měch, Ing. J. Bittner Ing. D. Kozárková, Bc. E. Murová, K. Kukelka,  
L. Říčná, K. Neuwirth, Mgr. Bc. M. Trulej, R. Dedek 
 
Omluveni: Ing. T. Měch, V. Vicherek   
 
6. zasedání ZMČ řídil starosta Ing. Lumír Měch. 
 
1. Určení ověřovatelů zápisu 
Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst.1 zákona o obcích) a zapisovatele. 
Ověřovateli zápisu byli ustaveni ing. J. Bittner a ing. D. Kozárková a zapisovatelkou  
ing. D. Kozárková 
 
PRO 9         PROTI 0   ZDRŽEL 0  
 
2. Schválení programu 
Po zahájení byl  schválen navržený program dle přílohy.  
 
PRO 9       PROTI 0   ZDRŽEL 0  
 
3. Kontrola usnesení z minulého zasedání 
Byla provedena kontrola usnesení z minulého zasedání. Úkoly z minulého zasedání byly 
průběžně plněny. 
Zastupitelstvo bere na vědomí kontrolu usnesení. 
 
4. Finanční zpráva 
Zastupitelé byli seznámeni se stavem hospodaření za leden až březen 2015. 
Rozpočet na rok 2015 byl schválen ve výši 3.885 tis. Kč a k 30.3.2015 byl upraven na částku 
6.781,260 tis. Kč. Navýšení tvoří 2.217,56647 blokace na výstavbu hřiště z rezervy minulých 
let, zbytek rezervy minulých let 589,83353 tis. Kč a 78 tis. Kč dotace na VPP. K 30.3.2015 
bylo vyčerpáno 559,085 tis. Kč, to je 8,24 % upraveného rozpočtu. Byly předloženy 
zaplacené faktury za březen 2015. 
 
PRO 9       PROTI 0   ZDRŽEL 0 
 
5. Dohoda o provedení práce 
Starosta předložil ke schválení jako každoročně dohodu o provedení práce na údržbu keřů a 
zeleně vlastním nářadím kolem bytovky za poštou s p. J. Strnadlem. Zastupitelé tuto dohodu 
podpořili. 
 
PRO 9       PROTI 0   ZDRŽEL 0 
 
 
 
 
 



6. Zřízení pracovního místa v rámci VPP  
MČ Komárov pravidelně využívá dotací na VPP, a proto žádá dotaci na zřízení pracovního 
místa, a to z důvodu, že 1 pracovníkovi končí pracovní poměr v rámci VPP. Zastupitelé 
schválili zřízení pracovního místa v rámci VPP od 1.5.2015 do 30.4.2016.  
 
PRO 9       PROTI 0   ZDRŽEL 0 
 
7. Úprava projektové dokumentace „Tělocvična“ – v rámci rozpočtu MČ Komárov 
V dalším bodu zastupitelé řešili úpravu projektové dokumentace na výstavbu tělocvičny u ZŠ 
Komárov. Důvodem bylo podání námitky pana Vicherka V. jako účastníka řízení proti 
umístění žumpy naproti jeho RD. Jednání proběhlo na MMO za účasti starosty MČ Komárov, 
ředitele ZŠ Komárov, pana Vicherka V., projektanta a zástupců odboru přípravy a realizace 
investic. P. Vicherek V. v rámci jednání požadoval přemístění žumpy. Aby se mohlo 
pokračovat v přípravě výstavby tělocvičny, je nutno přepracovat projekt (  přemístění žumpy 
a s tím související ostatní projekční úpravy). Na tuto akci již nemá SMO finance,  
a proto se musí hledat finanční prostředky v rozpočtu Městské části Komárov. Změna 
projektu přijde MČ Komárov na 45.012,- Kč. 
 
PRO 9       PROTI 0   ZDRŽEL 0 
 
8. Žádosti, stížnosti 
 
A. Žádost o finanční příspěvek na „Pálení čarodějnic“ – Komarovjaci.com 
Komarovjaci.com pořádají dne 30.4.2015 ve spolupráci s ÚMČ Komárov tradiční „Pálení 
čarodějnic“.  Na zabezpečení této akce žádají finanční příspěvek ve výši 10.000,- Kč. 
Zastupitelé kulturní akci podpořili a schválili příspěvek v požadované výši 10.000,- Kč  
 
PRO 9       PROTI 0   ZDRŽEL 0 
 
B. Žádost SK Komárov o účelovou dotaci 
SK Komárov podal žádost o neinvestiční účelovou dotaci na výměnu  okna v budově klubu, 
revitalizaci dětského koutku, opravu rozhlasového zařízení, údržbu budovy a pronájem 
tělocvičny. 
Zastupitelé se dohodli na částce příspěvku ve výši 75.000,- Kč. 
 
PRO 9       PROTI 0   ZDRŽEL 0 
 
C. Podnět k prošetření hlučnosti 
Paní Mgr. Jana Divilová zaslala na ÚMČ  Komárov podnět k prošetření hlučnosti z firmy 
AKZO Nobel. V poslední době se během dne i noci ozývá pronikavý hluk z firmy AKZO 
Nobel, který je stále intenzivnější a obtěžuje občany. Na tuto skutečnost upozornilo již více 
občanů. Zastupitelé vzali na vědomí tento podnět a pověřili starostu, aby vstoupil do jednání 
se zástupci AKZO Nobel. 
 
9. Informace, připomínky a podněty 
 
A. Informace o investičních akcích 2015 
Starosta informoval zastupitele o průběhu investičních akcí v roce 2015.  
Výstavba tělocvičny u ZŠ Komárov se projednávala v bodu 7.  
Rekonstrukce křižovatky ulice Dlouhá a Podvihovská je připravena vč. výběru dodavatele. 



V rámci výstavby cyklostezky na ulici Ostravské probíhá stavební řízení. Podrobnosti byly 
uvedeny ve zpravodaji Komárek. 
 
B. Provozní řád dětského hřiště 
Starosta upozornil, že pro otevření dětského hřiště u bytovek Na spojce je třeba vydat 
provozní řád. 
  
C. Harmonogram čištění komunikací 
Technické služby Opava zaslaly harmonogram čištění komunikací v MČ Komárov. Strojní 
zametání vozovek bude probíhat od dubna do října, a to vždy v půli každého měsíce.  
 
D. Vakcinace psů 
Vakcinace psů bude provedena 10. dubna 2015 před OÚ Komárov v době od 17,00 do 17,30 
hod., na ulici U Černého mlýna od 17,45 do 18,00 hod. a na ulici Kravařovské od 18,15 do 
18,30 hod. 
  
E. Oslavy 70. výročí osvobození Komárova. 
Pietní akt u příležitosti 70 výročí osvobození Komárova proběhne v pondělí 20. dubna 2015.  
Pietní akt bude zahájen mší sv. v kostele sv. Prokopa, poté bude položen věnec u památníku 
padlých. V rámci oslav bude probíhat výstavka dobových fotografií. 
 
 
10. Závěr 
Příští zasedání ZMČ se bude konat 4. května 2015 v 18.15 hod. 
 
 
 
 
 
 
Zapsala: Ing. Drahomíra Kozárková 
 
Opava-Komárov  1. dubna 2015 
 
Ověřili: 
Ing.Jiří Bittner 
 
Ing.Drahomíra Kozárková 
 
Ing.Lumír Měch -starosta 
 
 
 
 
 


